
 
PROTOKOLL NR:3 VERKSAMHETSÅRET 2020, FÖRT VID STYRELSEMÖTE MED HÄL-
JARP/SAXTORPS BYAFÖRENING, 2020-10-27, Tallstugan, KL.18.30 
Närvarande: Göran Wramfelt, Sven-Olof Westman, Bodil Karlström, Bertil Karlström, Christian 
Jönsson, Flemming Denne och Charli Ahl Ludvigsson  
 Förhindrad. Lars Holm, 
 
  
§  1 Mötets öppnande 

Ordf. öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna till årets första möte.  
 
§ 2. Val av justerare 

 Charli Ahl Ludvigsson valdes att tillsammans med ordföranden justera dagens pro-
tokoll. 

 
§  3. Dagordningen 

Dagordningen har varit utskickad tillsammans med kallelsen. Dagordningen justera-
des med tillägg § 3 b. Val av vice ordförande. Godkändes. 
 

§  3 b Val av v.ordf. 
 Till v.ordförande valdes Christian Jönsson 
 
§  4. Föregående mötesprotokoll 

 Protokollet är justerat och utdelat digitalt, godkändes och lades till handlingarna. 
 
§  5. Inkomna skrivelser 

Från Gisela och Thomas Albäck ang. Trafiken Landskronavägen. Påtalar att trafiken 
ökar konstant. Frågar om Byaföreningen vet något om ev. åtgärder från kommunen, 
exempelvis farthinder. Styrelsen har tagit del av skrivelsen. (bil.1). 
Från Björn Persson ang. ombyggnaden av korsningen Landskronavägen-
Barsebäcksvägen. Menar att det kan bli stora problem med avstängningen av Bar-
sebäcksvägen under så lång tid. Besvärlig och komplicerad omdirigering. Styrelsen 
tagit del av skrivelsen.(bil. 2). 
 

§ 6. Avgångna skrivelser 
 Till Gisela och Thomas Albäck svar ang. trafiken på Landskronavägen. Hänvisar till 

att Byaföreningen under flera år påtalat problemen. Svaret i sin helhet enligt (bil 1b) 
 Styrelsen godkände svaret på skrivelsen. 
 Till Björn Persson ang.svar på skrivelsen ombyggnad korset Barsebäcksvägen-

Landskronavägen. Byaföreningen har också insett att det kommer att skapa stora 
problem under den långa tiden. Kan inte göra så mycket åt detta. Svaret i sin helhet 
enligt (bil. 2) Styrelsen godkände svaret på skrivelsen 

  
§  7. Rapporter 

a.Ordföranden  
Planerar kontakt med Kommunstyrelsens ordf. Torkild Strandberg ang, att orterna 
utanför staden alltid blir bort glömda när olika saker beslutas, senaste exemplet är 
försköningen av innerstaden med stora dyra blomster arrangemang. Bara ett ex-
empel.  
 
 



 

Kassören 
Rapporterade om att den ekonomiska ställningen är oförändrad. 
Rapporten godkändes. 
Övriga 
Charli rapporterade om boende barnfamiljer i Saxtorpsskogens problem med skol-
skjutsar. Efter att familjerna kontaktat media så blev det helt plötsligt inga problem 
med barnens säkrare skolväg med buss   

 
§   8.  Aktiviteter under 2021. 

 I planerna ligger att genomföra de aktiviteter som blev inställda under 2020 på 
grund av covid19.  

 
 § 9. Övriga frågor 

Bertil fick uppdraget att göra ett förslag till information/inbetalnings broschyr att de-
las ut i Häljarp/Saxtorp. Bör vara klar till Lions utdelning av julgransinsamlingen.  
Styrelsen hade en allmän diskussion om vad som händer/inte händer i Häljarp. För-
slag på utbyggnadsområden, ny idrottshall när befolkningen ökar, trottoarer efter 
Barsebäckvägen m.m.   
  

    
§ 11  Nästa möte 

Nästa möte bestämdes till 15 december som blir en avslutning av verksam-
hetsåret 2020 mars 2020 kl. 18.00. Clubhouse. 

       
§ 12  Avslutning 
  Ordföranden tackade och avslutade mötet. 
 
 
Vid protokollet 
 
Sven-Olof Westman 
 
Ordföranden    Justerare 
 
 
Göran Wramfelt    Charli Ahl Ludvigsson  
  
 
 


